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Št. zapisnika: 07/22-24 

Ljubljana, 5. 12. 2022 

Zapisnik 7. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:15. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. JZS opravila in realizacija sklepov 
3. Poročila in realizacija sklepov 

3.1. Poročilo predsednika 
3.2. Poročilo tajnika 
3.3. Poročilo blagajnika 
3.4. Poročilo katastra 
3.5. Poročilo JRS 
3.6. Poročilo službe za varstvo jam 
3.7. Poročilo službe za izobraževanje 
3.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
3.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
3.10. Poročilo službe za šport 
3.11. Poročilo službe za jamski turizem 
3.12. Poročila članov predsedstva 

4. Nadzorni odbor 
5. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red (brez sprejema zapisnikov zadnjih treh sej) je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 3 

Predsednik: 

Podpredsednika je klical republiški inšpektor za okolje in prostor z namenom preverbe dejstev glede 

prejete prijave o gostinski aktivnosti pred Krompirjevo jamo. 



V Strasbourgu je obiskal komisarja Lenarčiča, priložnost je izkoristil tudi za pogovor o JZS in JRS. Dobil 

je namig za prijavo več-letnega projekta. Pogovoril se je tudi z več slovenskimi poslanci v Evropskem 

parlamentu. 

Pogovarjali smo se o jamarskih organizacijah, ki niso članice zveze. Predsednik, Klemen Mihalič in Jure 

Tičar gredo na sestanek z DZRJL. 

Projekt čiščenja vodnjakov je uspešno izpeljan in delo končano, stranka pa zadovoljna. Del izkupička bi 

namenil pilotnemu skeniranju zapisnikov katastra in akumulatorje v Koči Petra Skalarja. Ostalo bi 

namenil postavitvi muzejske zbirke. 

 

Tajnik: 

Tajnik nam je zaradi pomanjkanja prostega časa dal odpoved. Preden zares konča sodelovanje bi uredil 

novo spletno stran. 

 

Sklep 019/22-24: Na Pošti Slovenije uredimo preusmeritev pošiljk direktno na naslov blagajnika JZS. 

 

Namestnik tajnika Damjan Šinigoj bo tedensko dvigoval priporočeno pošto, pripravljal dopise ipd. Do 

naslednje seje se morajo člani predsedstva brez voljenih funkcij odločiti kdo bi prevzel funkcijo tajnika. 

 

Sklep 020/22-24: Damijan Šinigoj prevzame mesto namestnika tajnika. Z njim se sklene pogodbo o 

opravljanju tega dela. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 18.417,53 € 

Plačal večje število dnevnic in kilometrin, izdelal zahtevek za vajo v Avstriji in finančni plan JRS za 2023. 

Izdal je račun za projekt čiščenja vodnjakov. 

Predsednik NO je bil na sestanku z računovodkinjo, ki mu je tolmačila računovodske izkaze, vključno z 

gibanjem društvenega sklada. Končno poročilo bo društvom poslano pred občnim zborom. 

 

Kataster: 

Novi kopirni stroj je plačan in prejet. Starega bomo oddali društvu, ki bo zanj zainteresirano, a z nekaj 

zamika, ker bo kot skener še nekaj časa v uporabi. Podarili bi lahko tudi stari računalnik. 

Sicer smo prejeli nekaj večjih paketov gradiva. 

 

JRS: 

Kočo Petra Skalarja moramo odslej navajati kot Dom Petra Skalarja. Skupaj s tovorno žičnico smo ga 
pripravili na zimo, montirali 9 panelov sončne elektrarne,… Izvedli smo pripravo na inventuro in že 
popisali stanje v prvih dveh centrih. Novo vozilo (Toyota) je prejeto in v uporabi. Nekaj nadgradnje bo 
še potrebne. 
 
Varstvo jam: 

Popis onesnaženih jam je bližje konca – je na številki 10.000. 

Seznanil nas je s problemom postopka zapiranja jam, kjer se en vleče že 8 let. Vodja SVJ bo pripravil 

predlog glede obravnave teh in podobnih prošenj. 

 

Izobraževalna služba: 



Ni posebnosti. Vprašal je, če je kak napredek pri Pravilniku o vodenju po neturističnih jamah. O tem se 

bodo pozanimali med naslednjim obiskom Ministrstva za okolje in prostor. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Želi si vpeljati obrazec za poročanje o nevarnih dogodkih. Razmišlja o spletnem obrazcu, rezultati 

katerega bi bili na voljo vsem zainteresiranim. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Idejni projekt Interreg je pripravljen. Trenutno dokumentacijo smo dobili po e-pošti. 
 
Služba za šport: 

Ni poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Ni razprave. 

 

Ad. 5 

Predsednik NO je že poročal o obisku pri računovodkinji. 

Pripombe so podajali sproti. 

 

Ad. 6 

Urednik Jamarja je poročal, da je prejel le malo uporabnega materiala, skupaj morda za cca. 15 strani. 

Razmišlja o dvojni številki, ki bi pokrila tudi zaostalo. 

Podobna, če ne slabša, situacija je tudi pri Naših jamah, kjer razen poročil služb materiala praktično ni. 

Klemen Mihalič si želi strategije dela in razvoja JZS s cilji za naslednjih nekaj let. Predsednik vabi člane 

predsedstva, da jih ubesedijo in se bomo o tem menili naslednjič oz. na izredni seji. Klemen bo pripravil 

osnutek. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


